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@ minvws .nl>

Onderwerp: RE: spreeklijn cijfers ziekenhuisopnames (artikel nu.nl)

Ik maak er dit van voor Nu.nl. Een wat stevige uitsmijter, maar ik wil het van de voorpagina af hebben en een andere kop.

hE

Ik maak er dit van voor NU.nl;

+

Het RIVM geeft sinds kort de ziekenhuisopnamen niet meer op basis van de meldingen van de GGD'en weer, maar van

stichting NICE. In maart/april toen nagenoeg alleen mensen getest werden die zo ziek waren dat ze in het ziekenhuis

moesten worden opgenomen meldden de GGD'en nagenoeg alle patiénten. Sinds 1juni kan iedereen zich laten testen. En na

een positieve test gaan mensen weer naar huis, en worden een week later zo ziek dat ze in het ziekenhuis moeten worden

opgenomen. De GGD'en hebben geen volgsysteem. En ziekenhuizen hebben geen meldingsplicht. Dat betekent dat de GGD

niet in 1edere ziekenhuisopname in beeld hebben. De Stichting NICE is in maart begonnen om — naast IC opnames
— ook de

ziekenhuisopnames in beeld te brengen. In het begin hadden ze dit nog niet volledig. In de loop van de zomer is het ze

gelukt om een volledig beeld te geven. Je zag toen ook dat de NICE cijfers hoger werden dan de GGD cijfers. Omdat de

NICE cijfers een accurater beeld geven 1s het RIVM na de zomer overgestapt op de cijfers van NICE.

Die cijfers zijn gisteren onderdeel geworden van het dashboard. We verbeteren de data continu. Elke twee weken volgen er

nieuwe updates, verbeteringen en uitbreidingen. Het aanpassen van deze landelijke en regionale cijfers over

ziekenhuisopnamen vergt overleg en aanpassing van systemen. Gezien de opmars van het virus wilden we niet langer
wachten met een update van de landelyjke e1jfers.

Utteraard kijken we voor het maken van beleid naar allerleir databronnen en kijken we dus ook al langer naar de NICE-

cijfers.

Het ministerie heeft hier ook altijd transparant over gecommuniceerd. Onder andere in de Kamerbrief en op het dashboard

zelf. De kop en inleiding van jullie bericht suggereert dat wij hier onzorgvuldig mee zijn omgegaan. Dit is onjuist.
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Akkoord,

Maar ter achtergrondinfo wil ik nog wel snappen waarom GGD ook al weer te weinig ziekenhuisopnames registeren
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Onderwerp: spreeklijn cijfers ziekenhuisopnames (artikel nu.nl)

Ha Hugo,

Zie hieronder een spreeklijn tav het verhaal van nu.nl over de ziekenhuisopnames. Ik heb paar journalisten achter

mij aan. Akkoord als ik langs deze lijn antwoord (tijdens debat niet ideaal, maar wel goed om de angel eruit te

halen)? NB: In de achtergrond heb ik uiteraard al wel wat toelichting gegeven.
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